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             Sveučilište u Zagrebu 
           Tekstilno-tehnološki fakultet 
 

 
KLASA: 602-04/21-01/02 
URBROJ: 251-68-01/1-21-2a 
Zagreb, 20. siječanj 2021. 
 
 

Z A P I S N I K 
 
 

3. izvanredne sjednice Fakultetskog vijeća Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-tehnološkog 
fakulteta u akademskoj godini 2020./2021. održane 13. siječnja 2021. godine, u velikoj 
predavaonici Sveučilišta u Zagrebu Fakulteta elektrotehnike i računarstva, Unska 3, Zagreb s 
početkom u 09:00 sati 
 
3. izvanredna sjednica Fakultetskog vijeća je započela u 9 sati i 15 minuta. 
 
O. d. Dekanice Fakulteta izv. prof. dr. sc. Anica Hursa Šajatović pozdravlja prisutne članove 
Vijeća i napominje da se ispričao 21 član Vijeća. 
O. d. Dekanice Fakulteta utvrđuje da postoji kvorum i izjavljuje da je na sjednici Fakultetskog 
vijeća nazočno 48 članova Fakultetskog vijeća, što čini natpolovičnu većinu svih članova, zbog 
čega se sjednica može održati.  
O. d. Dekanice Fakulteta uz prikaz na projekcijskom platnu predlaže Fakultetskom vijeću Dnevni 
red. 
 
Temeljem glasovanja prisutnih članova Fakultetskog vijeća jednoglasno je prihvaćen sljedeći 
 
Dnevni red : 

 
 

1. Predstavljanje programa rada predloženice za Dekana Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-

tehnološkog fakulteta za mandatno razdoblje od 1. listopada 2021. do 30. rujna 2023. godine 

izv. prof. dr. sc. Anice Hursa Šajatović  i glasovanje o programu rada 

 
Ad 1 

 
O.d. Dekanice Fakulteta daje riječ predsjednici Izbornog povjerenstva prof. dr. sc. Branki 
Vojnović, koja će po funkciji voditi ovu točku Dnevnog reda. 
Prof. dr. sc. Branka Vojnović napominje da je 30. studenog 2020. godine na izvanrednoj sjednici 
donesena odluka o pokretanju postupka izbora Dekana Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-
tehnološkog fakulteta te je imenovano Izborno povjerenstvo. Izborno povjerenstvo je 15. 
prosinca 2020. godine utvrdilo da je pristigla jedna valjana prijava od predloženice izv. prof. dr. 
sc. Anice Hursa Šajatović. Obavijest o pristigloj prijavi objavljena je na mrežnim stranicama naše 
sastavnice zajedno sa programom i cjelovitim životopisom predloženice. Na današnjoj sjednici 
predloženica će iznijeti svoj program članicama i članovima Fakultetskog vijeća i prisutnim 
djelatnicima Fakulteta. Postupak izlaganja programa je javan do trenutka provođenja glasovanja 
o istom. Pravo glasovanja o izloženom programu imaju samo članice i članovi Fakultetskog 
vijeća. Ukoliko program rada predloženice natpolovičnom većinom glasova prisutnih članica i 
članova Fakultetskog vijeća dobije suglasnost, isti se upućuje Rektoru Sveučilišta u Zagrebu na 
davanje suglasnosti do 18. siječnja 2021. godine. Izbori za Dekana Sveučilišta u Zagrebu 
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Tekstilno-tehnološkog fakulteta se održavaju u roku od 7 dana od dana zaprimanja suglasnosti 
Rektora. O izboru Dekana Fakulteta odlučuje se tajnim glasovanjem. 
Prof. dr. sc. Branka Vojnović moli predloženicu za izbor Dekana Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-
tehnološkog fakulteta za mandatno razdoblje od 1. listopada 2021. do 30. rujna 2023. godine 
izv. prof. dr. sc. Anicu Hursa Šajatović da izloži svoj program rada. Prof. dr. sc. Vojnović 
napominje da će nakon izlaganja programa predloženice uslijediti rasprava. Nakon provedene 
rasprave provest će se glasovanje o programu rada predloženice. 
 
Izv. prof. dr. sc. Anica Hursa Šajatović zahvaljuje svim profesorima koji su svojim potpisom 
pružili podršku i podržali njezinu kandidaturu, posebice prof. dr. sc. Dubravku Rogaleu koji je 
napisao obrazloženje u ime profesora koji su dali podršku. 
 
Izv. prof. dr. sc. Anica Hursa Šajatović je kao pristupnica za budući dekanski mandat izložila 
svoj program rada za mandatno razdoblje od 1. listopada 2021. do 30. rujna 2023. godine. 
Izlaganje programa rada je trajalo 35 minuta. 
 
Nakon izlaganja izv. prof. dr. sc. Anice Hursa Šajatović za budući dekanski mandat prof. dr. sc. 
Branka Vojnović  u 9 sati i 50 minuta otvara rapravu vezanu za program rada pristupnice izv. 
prof. dr. sc. Anice Hursa Šajatović. 
 
Prof. dr. sc. Branka Vojnović daje riječ prof. dr. sc. Gordani Pavlović. 
Prof. dr. sc. Gordana Pavlović napominje da su joj u programu bile interesantne dvije činjenice, 
odnosno da je predloženica dosta pozornosti posvetila značajkama EU strategija i programu 
Obzor Europa za naredno šestogodišnje razdoblje. Prof. dr. sc. Gordana Pavlović izražava 
zadovoljstvo zbog činjenice da je predloženica u mnogim segmentima Dekanskog programa 
odlučila nastaviti rad prethodne Uprave Fakulteta čime se ostvaruje kontinuitet aktivnosti, budući 
da prof. dr. sc. Gordana Pavlović u istima prepoznaje ono što je prethodna Uprava započela te 
su rečenični sklopovi programa predloženice slični dekanskom programu prof. dr. sc. Gordane 
Pavlović. 
 
Prof. dr. sc. Gordana Pavlović postavlja upit kojim aktivnostima će predloženica raditi na 
povećanju broja studenata na našoj sastavnici. 
Predloženica izv. prof. dr. sc. Anica Hursa Šajatović napominje da srednjoškolskoj populaciji 
treba što jednostavnije približiti naš Fakultet komunikacijom putem društvenih mreža, 
predstavljanjem naših nastavnih planova i programa, odnosno Fakulteta po srednjim školama 
što je trenutno otežano zbog postojeće epidemiološke situacije. Kada se stvore uvjeti za 
predstavljanje potrebno je isto provesti ne samo u srednjim strukovnim školama, nego u svim 
srednjim školama u Zagrebu i Varaždinu o čemu se raspravljalo na sastanku koji je održan u 
Studijskoj jedinici Varaždin. 
 
Prof. dr. sc. Gordana Pavlović postavlja upit kojim konkretnim načinom predloženica planira 
osigurati intenzivniju suradnju s tekstilnim i gospodarskim subjektima. 
Predloženica izv. prof. dr. sc. Anica Hursa Šajatović napominje da je u posljednjih nekoliko 
godina suradnja s gospodarstvom oslabila, budući da naša sastavnica prilikom održavanja 
kongresa, simpozija i sličnih aktivnosti uvijek kontaktira gospodarske subjekte kako bi nam 
pomogli u organizaciji putem donacija. Pristup se treba promijeniti, naša sastavnica treba 
ponuditi svoje mogućnosti poslodavcima u tekstilnoj, odjevnoj, modnoj industriji i obućarstvu. 
Naša sastavnica treba biti pokretačka snaga koja nudi svoje poizvode i ostvaruje kontakte s 
upravljačkim tijelima pojedinih tvrtki. U spomenutim aktivnostima bit će potrebno uključiti i 
djelatnike koji su imenovani u Vijeće CTD-a te intenzivirati rad CTD-a čiji je zadatak upravo 
suradnja s gospodarstvom. Iz istog razloga potrebno, je kako je već i navedno u programu rada, 
sastaviti popis što naši djelatnici mogu ponuditi gospodarstvu. 
 
Prof. dr. sc. Gordana Pavlović postavlja sljedeće upite: a) što znači jasnija provedba EU 
projekata, b) koliko imamo financijskih i kadrovskih kapaciteta da možemo isto provesti, c) da li 
će se predloženica zalagati za izradu troškovnika usluga i rada svih Centara. 
Predloženica izv. prof. dr. sc. Anica Hursa Šajatović napominje da jasnija provedba EU 
projekata podrazumijeva ubrzavanje procedure nabave i davanje potpore u provedbi projekata. 
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Potrebno je ubrzati proceduru nabave kako bi se pravovremeno mogli pribaviti uređaji i sve ono 
što je potrebno za provedbu projekata. 
 
Prof. dr. sc. Gordana Pavlović postavlja upit da li će predloženica osigurati transparentnost 
tablice koja se naziva Plan upravljanja ljudskim resursima, da li će osiguravati napredovanje 
djelatnika u stručnim zvanjima. 
Predloženica izv. prof. dr. sc. Anica Hursa Šajatović napominje da će stanje koeficijenata 
transparentno prikazati članicama i članovima Fakultetskog vijeća te da će prikazati stanje 
koeficijenata od 2018. godine prilikom preuzimanja dužnosti Dekanice prof. dr. sc. Gordana 
Pavlović kako bi se utvrdilo koliko je koeficijenata ostalo s prestankom mandata Dekanice prof. 
dr. sc. Sandre Bischof, tablicu koeficijenata za vrijeme dvogodišnjeg mandata prof. dr. sc. 
Pavlović i tablicu planiranih napredovanja za 2021. godinu.  
Predloženica izv. prof. dr. sc. Anica Hursa Šajatović napominje da je Pravilnik vezan za stručne 
suradnike usvojen na Fakultetskom vijeću te poslan Sveučilištu u Zagrebu. Kada se steknu 
pravni uvjeti izmjenama našeg Statuta, ovisno o raspoloživim koeficijentima, odlučivat će se o 
napredovanju stručnih suradnika. 
 
Prof. dr. sc. Gordana Pavlović postavlja upit kako predloženica sagledava kadrovsku 
problematiku djelatnika naše sastavnice iz umjetničkog područja, odnosno da li će ponovno 
raspisati natječaj za docenta iz Kostimografije s obzirom na atraktivnost studija i kadrovsko 
osiromašenje istog. 
Predloženica izv. prof. dr. sc. Anica Hursa Šajatović napominje da je u siječnju 2021. godine 
planirana provedba javnih rasprava po Zavodima vezana uz porebe napredovanja. Ovisno o 
tome kako će se Zavod za dizajn tekstila i odjeće očitovati, Uprava Fakulteta će razmatrati o 
potrebi zapošljavanja docenta iz Kostimografije sukladno realnim opterećenjima nastavnika. 
Kolegica Lea Popinjač je zaposlena kao docentica iz umjetničkog područja. Zaposlenje kolegice 
Ivane Mrčele se još uvijek čeka, iako je njezin predmet prošao Fakultetsko vijeće i pristigla je 
Potvrdnica Vijeća umjetničkog područja, iz razloga što se čeka suglasnost Ministarstva znanosti 
i obrazovanja. Za njezino radno mjesto dobiven je koeficijent od strane Sveučilišta u Zagrebu, 
ali Ministarstvo znanosti i obrazovanja zatjeva opravdanje koeficijenta za kolegicu Mrčelu iz 
vlastitih koeficijenata koji su na raspolaganju na Fakultetu. Ministarstvo ne priznaje koeficijent 
koji je dobiven od strane Sveučilišta u Zagrebu, stoga je obnašateljica dužnosti Dekanice morala 
dati koeficijent koji je ostao na raspolaganju od ukupnog koeficijenta za našu sastavnicu. 
Potpisivanje suglasnosti na Ministarstvu traje već 2 mjeseca i još nismo dobili potrebne 
dokumente za zapošljavanje. 
 
Prof. dr. sc. Branka Vojnović daje riječ prof. dr. sc. Sandri Bischof. 
Prof. dr. sc. Sandra Bischof pohvaljuje program predloženice putem kojeg se s jasnoćom mogu 
pratiti aktivnosti koje planira provoditi u svojem dvogodišnjem mandatu. Aktivnosti ima jako puno 
i sistematizirane su na uobičajen način te je iz njih vidljivo da se prije reakreditacije planira vratiti 
stanje na početak od strategije do pozitivnih mjera. Prof. dr. sc. Sandra Bischof moli da se na 
sljedećoj sjednici prikažu podaci o stanju koeficijenata koji su zatečeni prilikom preuzimanja 
mandata prof. dr. sc. Gordana Pavlović 1. listopada 2018. godine, budući da se dokumenti prof. 
dr. sc. Sandre Bischof i prof. dr. sc. Gordane Pavlović vezani za isto razlikuju, zbog čega je 
potrebno utvrditi pravu istinu. Prof. dr. sc. Sandra Bischof također moli da članice i članovi 
Fakultetskog vijeća dobiju informaciju kada će se održati izvještajna sjednica. Prof. dr. sc. 
Sandra Bischof postavlja upit da li će biti koeficijenata za napredovanja, budući da stručni 
suradnici očekuju napredovanja. Bivša Dekanica, prof. dr. sc. Gordana Pavlović koja se sada 
poziva na transparentost nije transparentno prikazala trošenje koeficijenata u svojem mandatu. 
Prof. dr. sc. Sandra Bischof postavlja upit da li će se promijeniti stanje vezano uz broj djelatnika 
u Uredu za projekte, što je podržavala i bivša Dekanica, ali po tom pitanju nije ništa ostvarila. 
Predloženica izv. prof. dr. sc. Anica Hursa Šajatović napominje da je prof. dr. sc. Gordana 
Pavlović pripremila Godinje izvješće i proslijedila ga prije 2 dana članovima sadašnje i prethodne 
Uprave Fakulteta. Prof. dr. sc. Gordana Pavlović je zatražila da se Godišnje izvješće uvrsti u 
Dnevni red 4. redovite sjednice Fakultetskog vijeća, no budući da je riječ o vrlo opsežnom 
dokumentu od skoro 600 stranica, Uprava Fakulteta je odlučila da će se organizirati izvanredna 
sjednica za raspravu i usvajanje Godišnjeg izvješća, pri čemu će se materijali objaviti članicama 
i članovima Fakultetskog vijeća barem 10 dana ranije kako bi ih imali priliku detaljno proučiti. 
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Predloženica izv. prof. dr. sc. Anica Hursa Šajatović napominje da će transparetno prikazati 
tablice koeficijenata kako je ranije spomenula najvjerojatnije na sjednici Fakultetskog vijeća koja 
će se održati u veljači ili ožujku 2021. godine. Vezano uz kadrovsko osnaženje Ureda za 
projekte, budući da je kolega Franjo Benjak dosta opterećen i budući da se za isto moraju 
upotrijebiti koeficijenti iz naših vlastitih sredstava, ne može se sa sigurnošću tvrditi da će se isto 
moći ostvariti. 
 
Prof. dr. sc. Gordana Pavlović moli za riječ kako bi replicirala na iznesene navode prof. dr. sc. 
Sandre Bischof. Sukladno Poslovniku Fakultetskog vijeća Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-
tehnološkog fakulteta tijekom rasprave može se o određenom predmetu raspravljati samo 
jedanput te prof. dr. sc. Gordana Pavlović nije dobila riječ te tako nije mogla iznijeti repliku. Prof. 
dr. sc. Gordana Pavlović navodi da će pismeno poslati svoje obrazloženje. 
 
Prof. dr. sc. Branka Vojnović moli da se članice i članovi Fakultetskog vijeća drže točke Dnevnog 
reda. 
 
Prof. dr. sc. Branka Vojnović daje riječ prof. dr. sc. Darku Ujeviću. 
Prof. dr. sc. Darko Ujević napominje da je program transparentan, afirmativan, korektan, izrađen 
prema akademskim načelima i u skladu sa duhom Statuta Sveučilišta u Zagrebu i Statuta naše 
sastavnice te daje dovoljno prostora i mogućnosti za daljnji napredak naše sastavnice. Prof. dr. 
sc. Darko Ujević predlaže da se uvede kategorija Oskara, koji bi se zvao tekstilni Oskar ili Oskar 
tekstilstva za profesore i studente. Na taj način bi se postigla veća zainteresiranost i motiviranost 
za rad i angažman djelatnika i studenata.  
 
Prof. dr. sc. Vojnović daje riječ prof. dr. sc. Antoneti Tomljenović. 
Prof. dr. sc. Antoneta Tomljenović napominje da pozdravlja program predloženice te ističe da je 
kao članica prethodne Uprave Fakulteta upoznata sa svim poteškoćama u radu uzevši u obzir 
trenutne okolnosti poput epidemiološke situacije i potresa koje se nažalost nastavljaju. Svi 
trebamo težiti istom cilju i djelovati u pozitivnom smjeru.  
 
Prof. dr. sc. Branka Vojnović zaključuje raspravu jer više nije bilo pitanja i moli sve one koji nisu 
članovi Fakultetskog vijeća da napuste predavaonicu kako bi članice i članovi Fakultetskog 
vijeća mogli pristupiti glasovanju za program predloženice. 
 
Prof. dr. sc. Branka Vojnović utvrđuje postojanje kvoruma na sjednici (47/77). 
 
Temeljem glasovanja prisutnih članova Fakultetskog vijeća prihvaća se program rada 
predloženice za Dekana Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-tehnološkog fakulteta za mandatno 
razdoblje od 1. listopada 2021. do 30. rujna 2023. godine izv. prof. dr. sc. Anice Hursa Šajatović. 
 
Nakon glasanja o programu rada predloženice za Dekana Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-
tehnološkog fakulteta izv. prof. dr. sc. Anica Hursa Šajatović obratila se članicama i članovima 
Fakultetskog vijeća prigodnim riječima. 
 
 
 
Sjednica Fakultetskog vijeća je završena u 10 sati i 45 minuta. 
 
 
 
 
    Zapisnik sastavila                                                                                 O. d. Dekanice 
 
Renata Budanec, mag. iur ., v.r.                                 Izv. prof. dr. sc. Anica Hursa Šajatović, v.r. 


